
 
Jesus is a slave in the Quran. This is a lie. The Bible says Jesus is the GOD who is the Beginning and the End. Jesus holds the Keys to Death and Hell and is the only Man that can save. And every knee and tongue will confess that Jesus is GOD,  Muhammad al-Mahdi, Lucifer and Allah. 

 جحيم، وهو الرجل الوحيد الذي يمكن أن ينقذ. وكل الركبة واللسان سوف اعترف بأن يسوع هو الله، ومحمد المهدي، إبليس والله.والهو أحد العبيد في القرآن الكريم. وهذا كذب. يقول الكتاب المقدس يسوع هو الله الذي هو البداية والنهاية. يسوع يحمل المفاتيح الموت يسوع 

5لسبب مشاركتكم في الانجيل من اول يوم الى الآن   
6واثقا بهذا عينه ان الذي ابتدأ فيكم عملا صالحا يكمل الى يوم يسوع المسيح.   

7كما يحق لي ان افتكر هذا من جهة جميعكم لاني حافظكم في قلبي في وثقي وفي المحاماة عن   
 الانجيل وتثبيته انتم الذين جميعكم شركائي في النعمة. 

8فان الله شاهد لي كيف اشتاق الى جميعكم في احشاء يسوع المسيح.   
9وهذا اصليّه ان تزداد محبتكم ايضا اكثر فاكثر في المعرفة وفي كل فهم   

01حتى تميزّوا الامور المتخالفة لكي تكونوا مخلصين وبلا عثرة الى يوم المسيح   
مملوئين من ثمر البر الذي بيسوع المسيح لمجد الله وحمده 00

 

00-5:5فيليبي   

  ملك الملوك  رب الأرباب  يسوع
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5 In your relationships with one another, have the same mindset as Christ Jesus: 6 Who, being in very nature GOD, did not consider equality with GOD something to be used to His own advantage; 7 rather, He made himself nothing by taking the very nature 

of a servant, (NOT SLAVE) being made in human likeness. 8 And being found in appearance as a man, He humbled Himself by becoming obedient to death - even death on a Cross!9 Therefore GOD exalted Him to the highest place and gave Him the 
Name that is above every name,10 that at the Name of Jesus every knee should bow, in Heaven and on Earth and under the Earth,11 and every tongue acknowledge that Jesus Christ is LORD, to the glory of God the Father. – Philippians 2: 5-11 


